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Woensdagmorgen is er om 10 uur koffiedrinken in de Vermaning en in de kerk aan het 

Noordeinde in Wormerveer. 

 

 

Pater Gerard Noom hoopt op 7 oktober de 90 

levensjaren te voltooien.  

Een oud gezegde luidt: tropenjaren tellen dubbel 

maar dat is hem niet  aan te zien, 

hoewel op- en afstapjes toch wel wat lastiger 

beginnen te worden.  

Na opgegroeid te zijn op Busch en Dam studeerde 

hij in Zuid-Limburg. Op 11 februari 1961 werd hij 

tot priester gewijd van de Sociëteit van Afrikaanse 

Missiën en vertrok naar Ghana.  

Begin jaren '90 volgde een overgang naar Zambia 

waar hij zich heeft ingezet voor agrarische 

coöperaties  

Teruggekomen in Nederland was hij studenten pastor en pastor in het Afrikahuis.  

Alweer heel wat jaren woont Gerard in de Bijlmermeer, een wijk waar de `hele wereld 

woont'.  

Hij gaat van daaruit voor als een echte missionaris op vele plaatsen voor in Amsterdam 

maar gelukkig ook nog steeds de Zaanstreek.  

En in al die jaren is er de gastvrijheid in zijn ouderlijk huis op Busch en Dam,  

waar zijn schoonzuster Jopie Noom toch altijd maar weer voor een gastvrij en gezellig 

onderkomen zorgt. 

In coronatijd was zijn 60e verjaardag van zijn priesterwijding, dat kon maar heel 

beperkt gevierd worden.  

Gelukkig kunnen we deze verjaardag groter vieren. 

We doen dat op zondag 6 oktober met een viering uit dankbaarheid.  

Daarna is er koffie met wat lekkers in de ontmoetingsruimte. 

http://www.st-petrusparochie.nl/
mailto:petrusvis@planet.nl


We vieren dit feest graag met hem mee en hopen en bidden dat hij gezond en wel van 

geest en lijf nog lang onze voorganger zult willen zijn. 

 

De collecte deze zondag is bestemd voor de bevordering van het lagere onderwijs in 

Ghana. 

Projecten die Gerard vanuit zijn levenslange betrokkenheid met Afrika van harte 

ondersteund. en dat is ook zijn cadeauwens voor zijn verjaard ag.  

 

Het koor St. Caecilea denkt dat zij 135 jaar bestaan.  

In het bisdomblad nieuwe bisdombald Samen Kerk lees ik dat het oudste koor in het 

bisdom 140 jaar  bestaat.  

We zitten dus in de bovenste categorie. 

Maandagmiddag na de repetitie staan zij daar stil bij met een hapje en drankje. 

En dan mogen ze zingen voor zichzelf !. 

Van harte gefeliciteerd.  

 

Het is kermis in Assendelft. 

Iedereen een mooie Kermisweek toegewenst, die daar van houdt. 

Vroeger was er dan in de kerk een zogenaamde kermiscollecte, en daarna begon pas de 

kermis.  

Wel slim van de pastoor om het niet de zondag na de kermis te  

doen, dan kon hij zijn knopen gaan tellen.  

 



Dankbare terugblik op een fantastische dag. 

Wat is 29 september een geweldige dag geworden.  

‘Ben je er zenuwachtig voor‘ werd vaak in de week voorafgaand gevraagd.  

Dat was ik niet, maar nu ik weet wat het geworden is had ik dat wel geweest.  

Wat een bijzondere dag is het geworden.  

 

Het eerste cadeau was het mooie en grote koor dat liederen zong die ik zelf had 

uitgekozen.  

Dat zoveel enthousiaste stemmen uitnodigden om zingend in te stemmen was heel 

inspirerend. Iemand zei: ‘ik had een soort 8 mei gevoel’.  

Al die assistenten van alle leeftijden, al die vrouwen en mannen die hebben 

georganiseerd, honderden broodjes hebben gesmeerd, koffiegezet, drankjes 

geserveerd.  

Eindeloos met van alles hebben lopen sjouwen en ook weer opruimen en 

schoonmaken. Daar ben ik ontroerd van.  

Mijn idee was om er een gemeenschapsfeest van te maken, want wij allen zijn samen 

de kerk en velen van jullie doen dat al veel langer dan 40 jaar.  

Het verhaal van de roeping van de profeet Elisa was daarbij hoop ik herkenbaar.  

Het overkomt je. Iemand vraagt: wil je meedoen, we hebben je nodig. En heel veel 

mensen zeggen daar gelukkig nog steeds ‘ja’ op.  

Deze dag was, ondanks dat er wel veel aandacht was voor mij, toch een uitdrukking 

van Zaans kerkzijn over parochiegrenzen heen.  

Ik hoop dat u daarbij ervaren hebt dat het daarbij ook feest was voor ons allemaal. 

In de middag was er de voorstelling ‘Katholieken in de Zaanstreek, de Musical’.  

Iedereen die daarbij was heeft daar intens van genoten, herkenbaar en humoristisch.  

Het staat nog op de website van onze parochie. Een verhaal dat van het begin tot het 

einde boeide en dat besloten werd met ‘we zullen doorgaan….!’ 

Dat hoop ik dat we dat zeker met elkaar zullen doen. 

Vaak valt kerk-zijn niet meer, maar dit was een dag waarop het goed was om te 

ervaren dat katholiek zijn ook veel energie kan geven.  

En waar dat gebeurt daar is de Geest van God aanwezig. 

 

Ik had de aandrang om afgelopen maandag iedereen te bellen om te bedanken  

voor hun aanwezigheid, hun gesproken en geschreven woorden en alle giften die we 

gekregen hebben.  

Maar dat is onbegonnen werk met bijna 500 mensen in de kerk, alle kaarten die met de 

post kwamen en die prachtige boeken vol met vaak persoonlijke herinneringen met 

zorg en liefde geschreven.  

Wat hebben we veel samen meegemaakt en ontroerend hoe daar over geschreven 

wordt, en met prachtige creativiteit, met zorg gekozen kaarten en afbeeldingen.  

Ik ben er echt ontroerd van.  

Heel, heel veel dank voor het gegeven vertrouwen en alles wat u deze dag,  



maar ook in alle tijden aan ons gegeven hebt.  

Dat we nog maar lang met elkaar verder gaan: geroepen om mens voor een mens te 

zijn.  

Matthé en Gerda Bruijns 

 

Peter Smit maakt een mooie fotoreportage van deze dag. 

Klik op de onderstaande link. 

 

https://myalbum.com/album/KGZ5gJTQPVBm/?invite=3d3ef934-6857-472b-a36b-97f2a2d79e85  

 
40 jaar Pastor Matthé Bruijns 

 

Dinsdagmiddag zijn we met ruim 50 mensen uit de 

Zaanstreek op bedevaart gegaan naar Onze Lieve 

Vrouwe ter Nood in Heiloo. 

Het is een traditie dat ieder jaar weer (al meer dan 10 

jaren) er niemand is om de lichten aan te doen  

(de kachel zetten we zelf aan, want het was een koude en 

natte dag)  

en de geluidsinstallatie aan te zetten. 

We hebben een voorzitter die goed kan hardlopen,  

dus dat kwam goed van pas. 

Bij het profiel van een nieuwe voorzitter over 20 jaar is 

het dus van belang te vermelden dat hij over een goede 

conditie moet beschikken. 

Er was een viering rond het thema Ontmoeten  

en dan toegespitst op het familie zijn Jezus.  

Je bent dat niet op grond van je bloedverwantschap.  

De moeder van Jezus en zijn broers 

vragen hem naar buiten om hem ter 

verantwoording te roepen. 

Maar Jezus zegt dan: iedereen die 

de wil van mijn Vader wil doen is 

mijn broer en zuster. 

We zijn dus familie van elkaar en 

https://myalbum.com/album/KGZ5gJTQPVBm/?invite=3d3ef934-6857-472b-a36b-97f2a2d79e85
https://myalbum.com/album/KGZ5gJTQPVBm/


dat schept ook verplichtingen ! 

Na de koffie in het Oesdom en na gesnuffeld te hebben in de winkel gingen we terug 

voor het rozenkransgebed waar we onze intenties hebben voorgelegd aan de ‘hemel’. 

Na afloop werd er geput uit de bron, dus met de geestelijke en lichamelijke 

gezondheid zit het voorlopig wel weer goed. 

 

 

Kom naar de warmte, seizoen 2024 – 2025 

 

Laten we gelijk maar beginnen met het goede bericht.  

Voor het seizoen 2024 – 2025 zijn we erin geslaagd om enkele fondsen met succes aan 

te schrijven.  

 

Dat betekent dat we kunnen starten met ‘Kom naar de warmte’.  

Op vrijdag 18 oktober gaan we beginnen. Vanaf tien uur zijn onze gasten welkom. 

 

Er moet nog veel gedaan worden.  

Met de vrijwilligers wordt een indeling gemaakt en afspraken voor het goede verloop 

van de ochtenden.  

Enkele fondsen hebben om aanvullende informatie gevraagd en die gaan we 

regelmatig delen.  

We gaan de media inschakelen en niet alleen hen.  

Ook aan collega ouderenverenigingen en aan de Sociaal Wijkteams van Krommenie 

en Wormerveer wordt gevraagd om behulpzaam te zijn met de oplossing van een 

stukje eenzaamheid.  

Diverse instanties hebben gevraagd of zij iets over hun organisatie mogen vertellen  

en wij gaan kijken op welke wijze wij dit kunnen regelen zonder dat dit tot overlast 

leidt bij de gasten. 

 

Wij hebben voor dit seizoen de volgende doelstellingen en doelgroepen geformuleerd: 

 

Vrijwilligers 

Vele initiatieven kunnen niet slagen als er geen aanbod van vrijwilligers is.  



In de twee voorbije seizoenen waren er gelukkig veel helpende handen  

en aan hen is gevraagd of zij ook dit seizoen behulpzaam willen zijn.  

Misschien zijn er onder U nog mensen die graag mee willen helpen.  

U kunt zich bij mij melden of gewoon op een vrijdag komen en uw aanbod aan ons 

doen.  

Dan kunt u gelijk zien hoe gezellig het bij ons is. 

Peter Smit 

 

Workshop Climate Fresk  

De Verenigde Naties hebben een workshop ontwikkeld om deelnemers met elkaar te 

laten praten over wat klimaatverandering is,  

hoe het werkt en om samen na te denken over mogelijke oplossingen.  

Door de oorzaken en de gevolgen van klimaatverandering met elkaar te verbinden, 

krijgen deelnemers een gedeeld begrip  

en zijn zij in staat om een open en positief gesprek te voeren over klimaatoplossingen. 

De workshop is eenmalig en duurt drie uur. Oscar Somsen, gemeentelid van de 

Kogerkerk, is getraind om deze workshop te begeleiden.  

De Kogerkerk is een Groene Kerk en wil graag bijdragen aan de bewustwording van 

het wereldwijde probleem van klimaatverandering.  

Wij bieden twee data aan voor deze workshop.  

Als er veel belangstelling is worden extra workshops georganiseerd 

Data: dinsdagavond 8 oktober 2024, aanvang: 19.00 uur en donderdagmiddag 10 

oktober  2024, aanvang: 13.30 uur.  

Locatie: De Stolp. Aanmelding: kogerkerkgemeente@gmail.com of telefonisch bij 

Oscar Somsen, 075 64 1 53 12. 

 

mailto:kogerkerkgemeente@gmail.com

